
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 24.12.2009. godine       RADNI MATERIJAL 
 
Zapisnik sa redovne Skupštine Rvačkog saveza Srbije održane 23.12.2009. godine u Beogradu 

u prostorijama JSD "Partizan", Humska br. 1 (svečana sala) sa početkom u 13:00 časova. 
 
Za ovu sednicu Skupštine predložen je sledeći  
 
 

D N E V N I   R E D 
 
 
1. Izbor radnih tela Skupštine Rvačkog saveza Srbije 
 - Radno Predsedništvo 
 - Zapisničar 
 - Verifikaciona komisija 
2. Podnošenje izveštaja Verifikacione komisije., 
3. Usvajanje zapisnika sa Skupštine Rvačkog saveza Srbije održane 05.02.2009. godine., 
4. Donošenje odluke po pitanju statusa Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada., 
5. Informacija o radu Predsedništva Rvačkog saveza Srbije između dve sednice Skupštine., 
6. Informacija o postignutim rezultatima reprezentativnih selekcija u 2009. godini., 
7. Usvajanje finansijkog plana za 2010. godinu., 
8. Verifikacija Kalendara takmičenja za 2010. godinu., 
9. Razno. 
 
Predloženi dnevni red je usvojen bez dopuna. 
 
1. Izbor radnih tela Skupštine Rvačkog saveza Srbije 
 - Radno Predsedništvo 
 - Zapisničar 
 - Verifikaciona komisija 
Na predlog predsednika Skupštine Momira Kecmana, Skupština je po ovoj tački dnevnog reda 
donela sledeće odluke: 
Radno Predsedništvo: Momir Kecman, Željko Trajković i Rajko Baltić. 
Zapisničar: Milan Jelić. 
Verifikaciona komisija: Slobodan Lazarević, Đorđe Miolski i Milan Jelić. 
 
2. Podnošenje izveštaja verifikacione komisije 
 
Izabrana verifikaciona komisija je, nakon uvida u dostavljena punomoćja, izvestila sledeće: 
Današnjoj Skupštini Rvačkog saveza Srbije prisustvuje 25 (dvadeset pet) delegata sa uredno 
overenim pečatom klubova koje predstavljaju i to: 
Zoran Mijić (RK "Vitez" Šabac), Gradimir Dedić (RK "Soko" Sombor"), Prvoslav Matović (RK 
"Ljubomir Ivanović-Gedža" Mladenovac), Nenad Dukić (RK "Crvena Zvezda" Beograd),  Mladen 
Kecman (RK "Savski Venac" Beograd), Savo Zatezalo (RK "Radnički" Sombor), Mario Štefanek 
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(RK "Aleksandrovo" Subotica), Ratko Bulajić (RK "Subotica (Subotica), Slobodan Lazarević (RK 
"Mladost" Pocerski Dobrić), Marko Jovanović (RK "Mladost" Valjevo), Rajko Baltić (RK 
"Partizan" Beograd), Aleksandar Jovančević (RK "Vojvodina" Novi Sad), Prvoslav Ilić, (RK 
"Železničar" Beograd), Momir Kecman (RK "Radnički" Beograd), Zoran Sinđić (RK "Radnički" 
Kragujevac), Bojan Mijatov (RK "Omladinac" Botoš), Petar Drobnjak (RK "Fruškogorac" Sremska 
Kamenica), Dejan Franjković (RK "Spartak" Subotica), Goran Fijat (RK "Partizan" Tomaševac), 
Dragan Vulešević (RK "Proleter" Zrenjanin), Đorđe Miolski (RK "Omladinac" Botoš), Sreten 
Stankov (RK "Beograd" Beograd), Vojislav Varagić (RK "Tent" Obrenovac), Aleksandar 
Gačanović (RK "Pobednik" Beograd) i Karolj Kopas (RK "Herkules" Gornji Breg). 
Kako Skupštinu Rvačkog saveza Srbije čine 32 članice verifikaciona komisija konstatuje da postoji 
kvorum za glasanje i odlučivanje.  
 
3. Usvajanje zapisnika sa Skupštine Rvačkog saveza Srbije održane 05.02.2009. godine 
 
Zapisnik sa prethodne Skupštine Rvačkog saveza Srbije održane 05.02.2009. godine usvojen je sa 
dopunom na predlog i primedbu Gradimira Dedića koji je konstatovao da njegovo izlaganje na 
prethodnoj Skupštini nije na pravi način interpretirano. S tim u vezi, zapisnik sa Skupštine Rvačkog 
saveza Srbije održane 05.02.2009. godine se dopunjuje u tački 10. Razmatranje po podnetim 
žalbama RK "Vojvodina" Novi Sad i RK "Spartak" Subotica i donošenje potrebnih odluka, a 
u okviru *Žalba RK "Vojvodina" Novi Sad i dodaje se stav 8 koji glasi: G. Dedić je 
komentarišući spor na relaciji Rvački savez Srbije - Rvački klub "Vojvodina" iz Novog Sada 
naglasio da u tom sporu postoje dva bitna elementa i to: prvi je spor oko potpisanog Ugovora, a 
drugi je suspenzija Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada. Tačnije, njegovo mišljenje je da su 
to dve strane iz Ugovora u sporu koje traje i da jedna strana ne može da kažnjava drugu stranu dog 
se spor ne reši. 
 
4. Donošenje odluke po pitanju statusa Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada 
 
Momir Kecman je, obrazlovživši događaje koji su prethodili pokretanju spora na relaciji Rvački 
savez Srbije - Rvački klub "Vojvodina" iz Novog Sada, Skupštini preneo odluke sa 15. sednice 
Predsedništva Rvačkog saveza Srbije održane 23.12.2009. godine i to: 
 
I  Zbog neispunjavanja ugovornih obaveza čime je prekršen Statut Rvačkog saveza Srbije 
isključuje se iz članstva Rvačkog saveza Srbije Rvački klub "Vojvodina" iz Novog Sada. Nakon 
ispunjenja obaveza po potpisnom Ugovoru, Predsedništvo Rvačkog saveza Srbije je ovlašteno da 
primi RK „Vojvodinu“ iz Novog Sada kao redovnog člana. 
II Rajko Tešanović, kao odgovorno lice Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada se 
kažnjava zabranom rada u svim rvačkim klubovima članovima Rvačkog saveza Srbije. 
III Rvači članovi Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada mogu da se registruju za bilo koji 
drugi rvački klub koji je član Rvačkog saveza Srbije bez ikakvog ograničenja i obeštećenja. 
 
Nakon toga, otvorena je diskusija po ovoj tački dnevnog reda: 
 
- P. Drobnjak - je rekao da bi bilo dobro da Savez kaže egzaktne podatke, kao i da predstavnici RK 
"Vojvodina" iz Novog Sada kažu zašto nisu izmirili obaveze prema Savezu. Takođe, mišljenja je da 
stavovi moraju da se usaglase. 
- Ml. Kecman je obrazložio međusobna potraživanja na relaciji Rvački savez Srbije - Rvački klub 
"Vojvodina" iz Novog Sada rekavši da preostali dug prema Savezu iznosi 754.206,00 dinara.  
- R. Tešanović je rekao da je Mladenova informacija samo delimično tačna jer je Rvački klub 
"Vojvodina" iz Novog Sada u preplati prema Savezu i istakao da mu nije jasno zašto je Rvački klub 
"Vojvodina" iz Novog Sada uopšte suspendovan, jer je potpisani Ugovor partnerski i da će sud 



doneti konačnu odluku. Rekao je i da su predstavnici Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada 
bili na razgovoru u Ministarstvu omladine i sporta i da su svoja prava pokušali da zaštite putem 
arbitražne komisije Sportskog saveza Srbije, ali da je Rvački savez Srbije to prvo prihvatio, a zatim 
osporio. 
- A. Jovančević je u svom izlaganju rekao da se ovde sprovodi nasilje prema jednom klubu od strane 
male grupe ljudi koji na svoju stranu, zbog neinformisanosti, pridobijaju i ostale, kao i da je sve ovo 
što se dešava montiran proces. Takođe je istakao da je Rvački klub "Vojvodina" iz Novog Sada klub 
sa velikom tradicijom i da nije organizovao samo jedno takmičenje (II predolimpijski turnir) nego 
je, na vrhunskom nivou, organizovao mnoga velika međunarodna i domaća takmičenja. Treba istaći 
i da se spor vodi zbog manjeg, a ne većeg dela sredstava i da će sud doneti konačnu odluku i nije mu 
jasno zašto se žuri sa izbacivanjem jednog uzornog kolektiva. Posebno je razočaran što je ideja o 
suspenziji potekla od Milorada Dokmanca i Željka Trajkovića, ljudi koji bi trebalo da šire, a ne da 
gase rvanje. Uputio je i primedbu predsedniku Skupštine da ovu sednicu veoma tendenciozno vodi. 
Na kraju, A. Jovančević je svoje izlaganje završio rečima da je dobro znati kako svoje prijatelje, a 
tako i svoje neprijatelje i pogledati se u oči. 
- G. Dedić je rekao da je anomalija organizacione šeme Rvačkog saveza Srbije ta što u 
Predsedništvu Saveza nisu i predstavnici Rvačkog saveza Vojvodine i Rvačkog saveza Centralne 
Srbije, a sve u cilju što je moguće bolje informisanosti i rešavanja eventualnih problema. Istakao  je 
da se dosta klubova iz Vojvodine protivi eventualnom isključenju RK "Vojvodina" iz Novog Sada iz 
članstva u Rvačkom savezu Srbije kao i da je ta informacija, za njega lično, veliki šok jer dobijao 
potpuno drugačije informacije od predsednika Saveza. Konsultovao je nekoliko pravnika koji su mu 
rekli da suspenzija RK "Vojvodina" iz Novog Sada nema pravno utemeljenje dok traje sudski 
proces. Posebno mu nije jasno zašto se uopšte predlaže Skupštini isključenje kluba koji je 
suspendovan i nijednim svojim činjenjem nije narušio tu suspenziju. Takođe, rekao je i da je Rvački 
klub "Vojvodian" iz Novog Sada odlično radi što je i dokazao otvaranje nove trening sale. 
- Ž. Trajković je, ne početku svoje diskusije, pozdravio sve prisutne i pohvalio rezultate koje su naši 
sportisti postigli u 2009. godini. Međutim, nesuglasice koje traju već oko godinu i po dana kvare te 
uspehe. Podsetio je da su Rvački klubovi "Partizan" iz Beograda i "Proleter" iz Zrenjanina, odmah 
po završetku velikih takmičenja čiji su oni bili organizatori, Rvačkom savezu Srbije uplatili iznos od 
20 % od ukupno naplaćenih kotizacija. Interes Rvačkog saveza Srbije je da budemo organizatori što 
je moguće većeg broja velikih međunarodnih takmičenja čime će oprihodovati i lokalna sredina ali i 
sam Savez. Rekao je da je Ministarstvo zatražilo od Rvačkog saveza Srbije izjavu po pitanju spora 
sa Rvačkim klubom "Vojvodina"  iz Novog Sada nakon čega je konstatovano da je to interna stvar 
unutar Rvačkog saveza Srbije. Takođe, arbitražna komisija Sportskog saveza Srbije je sama sebe 
proglasila nenadležnom po pitanju ovog spora sa obrazloženjem da je to, opet, interna stvar unutar 
Rvačkog saveza Srbije. Naglasio je da ovo nije lični inat, niti lični spor, nego se radi o poštovanju 
odluka, Ugovora i Statuta Rvačkog saveza Srbije.  
- V. Varagić je, u kraćem izlaganju, postavio pitanje o odgovornosti u slučaju da Rvački klub 
"Vojvodina" iz Novog Sada dobije predmetni sudski proces kao i po pitanju odgovornosti šta će se 
desiti ako se ugasi jedan rvački klub. Interes Saveza je da formira, a ne da gasi klubove. 
- R. Baltić je podsetio da Rvački savez Srbije čine članovi - klubovi, kao udruženja građana, na 
dobrovoljnoj osnovi. U svakom slučaju se moraju poštovati kako institucije, a tako i sami članovi. 
Istakao je da je Predsedništvo Rvačkog saveza Srbije iscrpelo sve mogućnosti da se sa 
predstavnicima Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada spor reši dogovorom i onda se krenulo 
sa tužbom kod redovnog suda. Treba voditi računa da se pojedinci ne služe lađnim manipulacijama, 
a stavovo Predsedništva su jasni i jednoglasni. 
- P. Drobnjak je, uključujići se ponovo u diskusiju, rekao da je isključenje bilo kog kluba iz članstva 
Saveza drakonska kazna i da to nikome nije u interesu. On smatra da će ovakva kazna ugasiti jedan 
klub i nije mu jasno sa kim će Savez dalje voditi spor. Ako se to dogodi, onda nije cilj naplata 
dugovanja nego nešto drugo. 



- M. Dokmanac je rekao da je Rvački savez Srbije dobrovoljno udruženje građana i da je Statut 
najviši akt. Članice moraju da poštuju odluke Skupštine i Predsedništva tako da bilo koji klub ne 
može biti iznad Rvačkog saveza Srbije. Ovde se radi o kršenju Statuta neizvršavanjem svojih 
obaveza prema Savezu.  
- R. Tešanović je, ponovo diskutujući, optužio Ž. Trajkovića da njega (Ž. Trajkovića) ne interesuju 
posledice po Savez. Takođe, R. Tešanović je optužio M. Dokmanca da je ukrao finalne prijave u 
vreme održavanja II predolimpijskog turnira u Novom Sadu. Zbog toga, R. Tešanović nije mogao 
dati finalne prijave Savi Zatezalu na uvid koji je bio član Nadzornog odbora II predolimpijskog 
turnira ispred Rvačkog saveza Srbije. Tek posle 3 (tri) meseca, 11.09.2008.g., originalne finalne 
prijave su se "pojavile". 
- S. Zatezalo je potvrdio da nije raspolagao finalnim prijavama  II predolimpijskog turnira u Novom 
Sadu tako da je Nadzorni odbor prihvatio broj učesnika kao validan bez originalnih prijava. S. 
Zatezalo je još rekao da je bilo manje prijavljenih u odnosu na broj lica po hotelima. 
- M. Dokmanac je, replicirajući R. Tešanoviću, rekao da je u vreme II predolimpijskog turnira u 
Novom Sadu bio direktno uključen u organizaciju tog takmičenja i bio angažovan po čitav dan. 
Nehotično je pokupio materijale među kojima su bile i finalne prijave. Ubrzo po završetku 
takmičenja bio je uključen u rad sa reprezentacijom i tek potom uvideo da su među mnogobrojnim 
papirima i finalne porijave sa II predolimpijsog turnira. Odmah po tom saznanju finalne prijave je 
fax-om prosledio kancelariji Rvačkog saveza Srbije. 
 
Nakon iscrpne diskusije M. Kecman je predložio Skupštini da se glasanjem izjasni po predlozima: 
 
I  Zbog neispunjavanja ugovornih obaveza čime je prekršen Statut Rvačkog saveza 
Srbije isključuje se iz članstva Rvačkog saveza Srbije Rvački klub "Vojvodina" iz Novog 
Sada. Nakon ispunjenja obaveza po potpisnom Ugovoru, Predsedništvo Rvačkog saveza Srbije 
je ovlašćeno da primi Rvački klub „Vojvodinu“ iz Novog Sada kao redovnog člana. 
 
18 glasova: ZA  4 glasa: PROTIV  3 glasa: UZDRŽAN  
  
II Rajko Tešanović, kao odgovorno lice Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada se 
kažnjava zabranom rada u svim rvačkim klubovima članovima Rvačkog saveza Srbije. 
 
18 glasova: ZA  4 glasa: PROTIV  3 glasa: UZDRŽAN  
 
III Rvači članovi Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada mogu da se registruju za bilo 
koji drugi rvački klub koji je član Rvačkog saveza Srbije bez ikakvog ograničenja i 
obeštećenja. 
 
22 glasa: ZA   1 glas: PROTIV  2 glasa: UZDRŽAN  
 
Sve navedene odluke stupaju na snagu datumom donošenja. 
 
5. Informacija o radu Predsedništva Rvačkog saveza Srbije između dve sednice Skupštine., 
 
- Ž. Trajković je, ukratko obrazložio, podnete izveštaje o radu Predsedništva u periodu između dve 
sednice Skupštine Saveza. Naglasio je da su svi članovi Predsedništva uzeli aktivnu ulogu u 
organizaciji prvenstva Evrope za kadete u Zrenjaninu istakavši odličnu organizaciju tog takmičenja. 
Sednice Predsedništva su u proseku trajale 5-6 sati, a odluke koje su donošene su, u najvećem broju 
slučajeva, bile jednoglasne. Sve sednice Predsedništva su bile javne, a zapisnici sa istih su redovno 
objavljivani na zvaničnom sajtu Rvačkog saveza Srbije. 



- R. Bulajić je predložio da se "neakativni" članovi Predsedništva Saveza zamene, jer se iz zapisnika 
sa sednica Predsedništva vidi da pojedini članovi nisu redovno učestvovali u radu Predsedništva. 
- S. Damjanović, nadovezujući se diskusiju prethodnika, predložio da novi član Predsedništva bude 
predstavnik Rvačkog kluba "Spartak" iz Subotice Kiš Mihalj. 
- Đ. Miolski je podržao inicijativu u vezi zamene člana Predsedništva sa obrazloženjem da klub 
takvog ugleda kao što RK "Spartak" iz Subotice treba da ima svog predstavnika u Predsedništvu 
Saveza. 
- K. Kopas je, takođe podržao predlog za zamenu člana Predsedništva i istakavši da nije dobro da 
pojedinci imaju po 3-4 funkcije u Savezu. 
- V . Varagić je postavio pitanje formiranja novih klubova i konstatovao da se ovde ne priča o rvanju 
nego sekundarnim stvarima. 
- Ml. Kecman je istakao da je ponosan na činjenicu da je u skorijem periodu u članstvo Saveza 
primljeno 7 (sedam) novih klubova od kojih je 5 (pet) aktivno. Savez je uspeo da novoformiranim 
klubovima finansijski i logistički pomogne. 
- Mo. Kecman je rekao da nije moguće pitanje zamene člana Predsedništva stavljati na dnevni red 
ove Skupštine jer je dnevni red usvojen i po njemu se radi. Takođe, ovo nije izborna Skupština i ne 
postoji mogućnost da se o tome sada raspravlja. Potpuno se slaže da i Rvački klub "Spartak" treba 
da ima svog predstavnika u Predsedništvu Saveza i tu nije ništa sporno. Samo treba ispoštovati 
Statut Rvačkog saveza Srbije, dnevni red Skupštine, kandidovanje i proceduru izbora člana 
Predsedništva, u skladu sa Statutom Rvačkog saveza Srbije. 
- Ž. Trajković je predložio da se svi članovi Predsedništva animiraju za veći i bolji angažman u radu 
i pomognu Rvački savez Srbije. Za člana Predsedništva Tomislava Obradovića se daje rok do marta 
meseca 2010. godine kako bi se videlo da li on može da uskladi svoje poslovne obaveze sa 
obavezama koje ima kao član Predsedništva.  
Skupština je ovaj predlog jednoglasno usvojila. 
 
 
6. Informacija o postignutim rezultatima reprezentativnih selekcija u 2009. godini., 
 
Kako se svi izveštaji u vidu informacija o postignutim rezultatima reprezentativnih selekcija u 2009. 
godini nalaze na sajtu Saveza prisutni slektor i treneri / koordinatori su ih samo ukratko obrazložili. 
 
Skupština je jednoglasno usvojila informaciju o postignutim rezultatima reprezentativnih 
selekcija u 2009. godini sa zaključkom da su postignuti sportski rezultati dobri kako u ovoj 
godini tako i u kontinuitetu u poslednja 2 (dva) Olimpijska ciklusa. 
 
7. Usvajanje finansijkog plana za 2010. godinu., 
 
Ml. Kecman je upoznao članove Skupštine sa finansijskim planom Saveza za 2010. godinu koji je 
kancelarija Saveza dostavila Sportskom savezu Srbije. Finansijski plan je napravljen za sve stilove 
rvanja po akcijama za svaku disciplinu. Posebno je istakao sledeće činjenice: da je Savez uplatio 
avans za pripreme seniorske reprezentacije na Kopaoniku, da je ostvarena odlična saradanja sa 
Olimpijskog komiteta Srbije, da je ostvarena odlična saradnja sa Nacionalnim trening centrom na 
Košutnjaku gde se sportistima pružaju odlični uslovi za trening itd. Što se tiče predloženog 
finansijskog plana Ministarstvo sporta će o tome odlučiti početkom naredne godine u skladu sa 
njihovim procenama. 
 
Skupština je predloženi finansijski plan za 2010. godinu jednoglasno usvojila. Skupština 
ovlašćuje Predsedništvo Saveza da prilagodi način trošenja sredstava u zavisnosti od visine 
sredstava koja budu opredeljena Rvačkom savezu Srbije za 2010. godinu. 
 



8. Verifikacija Kalendara takmičenja za 2010. godinu., 
 
Skupština je jednoglasno usvojila predloženi kalendar takmičenja za 2010. godinu ostavljajući 
mogućnost Predsedništvu za doradu istog u skalu sa promenama zvaničnog Kalendara FILA. 
 
 
9. Razno 
 
- R. Baltić je, u okviru ove tačke dnevnog reda, predložio da se Rvački klub "Vojvodina" iz Novog 
Sada, preko kancelarije Saveza, obrati za finansijsku pomoć od klubova Rvačkog saveza Srbije koji 
bi, u granicama svojih materijalnih mogućnosti, uplatili novac na račun Rvačkog saveza Srbije na 
ime spornog duga Rvačkog kluba "Vojvodina" iz Novog Sada - Rvačkom savezu Srbije. Rvački 
klub "Vojvodina" iz Novog Sada se obavezuje da će, u slučaju gubitka spora, obeštiti klubove. U 
suprotnom slučaju, Rvački savez Srbije ee obavezuje da će obeštiti klubove. 
Skupština daje mogućnost Predsedništvu da ovaj predlog definiše, odnosno koriguje na narednoj 
sednici. 
- Momir Kecman je predložio da članovi Skupštine Saveza razmisle o novom Predsedniku 
Skupštine, jer on više nije u mogućnosti da (u skladu sa svojim godinama i privatnim aktivnostima) 
odgovori obavezama koje ta funkcija nosi. 
   
 
 Skupština je završila sa radom u 16:45 časova. 
 
 
 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
 
 
            Zapisnik vodio:        Zapisnik overava: 
      ________________      ________________ 
Milan Jelić, tehnički sekretar     Momir Kecman, Predsednik Skupštine 


